
    

 24/20 שלא מן המניין מס' מועצת העירפרוטוקול ישיבת 

 27/6/24ך:מתארי

 
 נוכחים:

 חברי מועצת העיר: 
 העיר ראש  –מר יצחק קשת 

 העיר ראש  מ.מ- ו סגנית  –שני גרינברג 
 חבר מועצת העיר -יפתח שטיין

 סגנית ראש העיר  –עידית ינטוב 
 העיר ראש ל ומשנה סגן  -שלמה קליין 

 חבר מועצת העיר   -משה בן זיקרי
 חברת מועצת העיר  -רויטל גונן

   חבר מועצת העיר -נגה דוד
 ומשנה לראש העיר  חבר מועצת העיר   -דוד פינקל

 חבר מועצת העיר – שלמה פרץ 
 חבר מועצת העיר   -אליהו דוד בחאג'

 חבר מועצת העיר  –יוחאי פרג'י 
 חבר מועצת העיר   -סלוק אבישלום
 חבר מועצת העיר  -איציק לב 

 
 נוכחים נוספים:
 מנכ"ל העירייה  -שלומי צדרבוים

 גזבר העירייה   –יוסי הדרי
 מהנדסת העירייה  –שרון פישמן 

 העירייה   מבקר  –רו"ח עבד בקלי 
 יועץ משפטי   –עו"ד אורון משה 

 מנהלי האגפים וצוות מקצועי
 

 :נעדרים
 חבר מועצת העיר  -זיגדוןראובן 

 
 נושאים:  - סדר היום

 
בדבר הנצחת חללי צה"ל   08/05/2024מתאריך   1/24אישור תמלול ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין  .1

 ופעולות האיבה 
 2024אישור תקציב העירייה לשנת  .2
 שיטור עירוני  תקציב בנושא ב בקשה להעלות נושא נוסף של עדכון ושינוי .3
 
 דיון: 

 
בדבר הנצחת חללי צה"ל   08/05/2024מתאריך   1/24אישור תמלול ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין  .1
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 מאת ראש העירייה, יצחק קשת  לקראת הצבעה על התקציב דברי פתיחה

התקציבים השנתיים בכל הרשויות המקומיות הובאו לאישור באיחור גדול בגלל המלחמה ודחיית   2024בשנת 
, 2023הבחירות לרשויות המקומיות. המשמעות היא שעד לאישור התקציב החדש, אנו נאלצים לעבוד על פי תקציב 

 ת האפשרית.  במהירו 2024שהוא כאמור נמוך באופן משמעותי. הצבנו מטרה לאשר את תקציב 

 לחריש הוא גידול כללי של ההשקעה התקציבית.   2024הבשורה המרכזית שמביא איתו תקציב 

 מיליון ש"ח. 438.8-, והוא יעמוד על כ 2023לעומת תקציב   16%  -גדול בכ 2024תקציב 

השנה  בהתאם למדיניות העירונית שלנו, גם השנה ההשקעה התקציבית הגדולה ביותר היא בתחום החינוך.  
 מיליון ש"ח אשתקד.  173- מיליון ש"ח, לעומת כ 225- הגדלנו את סכום ההשקעה בחינוך לכ

תחום נוסף שבו הגדלנו את ההשקעה הוא חירום וביטחון. המלחמה בעיצומה ואנחנו ממשיכים להיערך לתרחישי  
, גידול  2023מיליון ₪ בשנת   5.5מיליון ש"ח לעומת  6.8-חירום שונים. השנה מתוקצב תחום החירום והביטחון ב 

 .  24%של 

 מהשנה הקודמת.  17%- מיליון ש"ח, גידול של כ15.5- בפינוי אשפה ופסולת יושקעו השנה כ

 .32%-, גידול של כ2023מיליון ש"ח בשנת  8- מיליון ש"ח אל מול כ  10.7-בתחומי הגינון וניקיון הרחובות יושקעו כ 

מיליון ש"ח   40- אל מול כ 2024מיליון ש"ח בשנת  50- מיליון שקל: כ 10-ההשקעה בתחומי הרווחה גדלה בכ
 .  2023בתקציב 

. 2023מיליון ש"ח לעומת שנת   1-מיליון ש"ח, גידול של כ17.3-בתחומי התרבות והספורט תשקיע העירייה השנה כ 
 ₪.  200,000על   2024כמו כן, הכפלנו את ההשקעה בתמיכות תקציביות בתנועות הנוער והיא תעמוד בשנת 

 .2024מיליון ש"ח בשנת   3.4-בשירותי דת תשקיע העירייה כ

 בימים האחרונים חלה התקדמות בנושא של השיטור העירוני.  
אנחנו רוצים להכין את עצמנו בהנחה וזה ייסגר בתקופה הקרובה, ולכן מבקש לעשות שינוי תקציבי לעומת מה  

 ש"ח לקליטת פקחים נוספים.  200,000ימים, בנושא. מדובר בתוספת של    10שקיבלתם לפני  
 אחרי הצבעה על התקציב. בקש להעלות את זה כהצבעה נפרדת כשינוי בתקציבנלכן בגלל שמדובר בשינוי, 

 
   2024דיון ואישור תקציב העירייה לשנת  .2

 שאלות מחברי מועצת העיר. מס' במהלך הדיון הועלו 
 מענה על כל השאלות.   ומנהלי האגפים נתנו גזבר העירייהמנכ"ל העירייה, 

 ריכוז השאלות והתשובות שניתנו, מפורטות בתמלול המליאה. 
 

 חבר מועצת העיר שלמה פרץ וחבר מועצת העיר אליהו דוד בחאג'  – ש"סחברי סיעת  הסתייגויות 
 
 ₪  500,000- ל 280,000-מ להגדילמבוקש תרבות תורנית שוטפת,   - 1822001784סעיף  .א

 נדחה  :החלטה
 , שלמה פרץ, איציק לב, אבישלום סלוק, יוחאי פרג'י.  בחאג' אליהו דוד - בעד
, משה בן  ינטוב  , נגה דוד, עידיתגונן  רויטל ,שטיין  , יפתחגרינברג , שלמה קליין, שניקשת יצחק – נגד

 זיקרי, דוד פינקל. 
 0|  נמנע:    9|  נגד:   5בעד:  :סיכום הצבעות

 
 .₪  1,000,000-ל 30,000-דת אחזקה ותיקונים. מבוקש הגדלה מ – 18590000420סעיף  .ב

 נדחה  :החלטה
 ' , אליהו דוד בחאגפרג'י , שלמה פרץ, יוחאיסלוק  אבישלום – בעד
עידית ינטוב, משה בן  יצחק קשת, שלמה קליין, שני גרינברג, יפתח שטיין, רויטל גונן, נגה דוד,   – נגד

 זיקרי, דוד פינקל. 
 איציק לב  - נמנע

 1|  נמנע:   9|  נגד:   4בעד:  :סיכום הצבעות
 

 
 
 



    

 ₪ .  1,000,000 -ל  232,000  -תקצוב בתי ספר מוכש"ר. מבוקש הגדלה מ – 1813831780סעיף  .ג
 נדחה  :החלטה

 סלוק, שלמה פרץ, יוחאי פרג'י, אליהו דוד בחאג'   אבישלום – בעד
יצחק קשת, שלמה קליין, שני גרינברג, יפתח שטיין, רויטל גונן, נגה דוד, עידית ינטוב, משה בן   – נגד

 זיקרי, דוד פינקל. 
 איציק לב  - נמנע

 
 1|  נמנע:   9|  נגד:   4: בעד: סיכום הצבעות

 
 

בקשה להפחתה בשכירות למניינים, לצמצם את הסעיף  ממניינים.  הכנסות בתי ספר – 1359000423סעיף  .ד
 ₪.   50,000 -ל  252,000-מ

 אבישלום סלוק, שלמה פרץ, יוחאי פרג'י, אליהו דוד בחאג'  – בעד
יצחק קשת, שלמה קליין, שני גרינברג, יפתח שטיין, רויטל גונן, נגה דוד, עידית ינטוב, משה בן   – נגד

 זיקרי, דוד פינקל. 
 איציק לב  - נמנע

 
 1|  נמנע:   9|  נגד:   4: בעד: סיכום הצבעות

 
  והתקנים. 2024מעלה להצבעה את תקציב העירייה לשנת 

 438,820,084מסגרת התקציב עומדת על   
 אושר   החלטה:

 
 בעד  -צחק קשת י

 בעד  -שני גרינברג  
 בעד  -יפתח שטיין
 בעד  -עידית ינטוב
 בעד  -שלמה קליין 

 בעד  -משה בן זיקרי
 בעד  -רויטל גונן

 בעד  -נגה דוד 
 בעד  -דוד פינקל

 נגד  -שלמה פרץ  
 נגד  -  אליהו דוד בחאג'

 נגד   -יוחאי פרג'י 
 נגד  -  אבישלום סלוק

 נגד  -איציק לב 
 0|  נמנע:   5|  נגד:   9בעד:  :סיכום הצבעות

 
 

 בקשה להעלות נושא נוסף של עדכון ושינוי בתקציב בנושא שיטור עירוני   .3
ש"ח לקליטת פקחים    200,000של  בסכוםמדובר . מעלה להצבעה את השינוי בתקציב בנושא שיטור עירוני

 ת הצבעה פה אחד. , נדרשבנושא נוסףמאחר ומדובר   .אות של פינוי אשפה קבלניותז מסעיף הוצשיקוז נוספים
 

 נדחה  :החלטה
 

 בעד  -צחק קשת י
 בעד  -שני גרינברג  
 בעד  - יפתח שטיין
 בעד  - עידית ינטוב
 בעד  - שלמה קליין 

 בעד  - משה בן זיקרי
 בעד  - רויטל גונן

 בעד  -נגה דוד 
 בעד  -  דוד פינקל

 נגד  - שלמה פרץ  
 נגד  -  אליהו דוד בחאג'

 בעד  -יוחאי פרג'י 
 בעד  -  אבישלום סלוק

 בעד  –  איציק לב
 

 0|  נמנע:  2|  נגד:   12: בעד: סיכום הצבעות
 
 

 ל החתום ע

 ____________      _____________ 
 שלומי צדרבוים      יצחק קשת     

 מנכ"ל העירייה       ראש העירייה  


